



錦田公立蒙養學校
Kam Tin Mung Yeung Public School
家長教師會
Parent Teacher Association

新界元朗錦田

Kam Tin, Yuen Long, N.T.

Tel:2476 2414

Fax:2474 4416

錦田公立蒙養學校家長教師會通函 No: PTA03/2021

「培養好情緒・提升孩子學習動機」家長講座

敬啟者：

為協助孩子自小培養學習的興趣，在家中營造良好及穩定的學習環境，本校與基督教香港信義會青少年中央服務長腿叔叔信箱服務合辦「培養好情緒・提升孩子學習動機」家長講座。詳情如下：

日期：2022年5月19日(星期四)

時間：上午10時45分 - 下午12時15分

地點：本校圖書館

對象：全校家長

名額：不限

講者語言：粵語

費用：全免

備註：參加者必須至少接種第一劑2019冠狀病毒病疫苗

請於5月6日(星期五)或以前簽覆回條，並交班主任。如有查詢，請致電2476 2414與梅姑娘聯絡。

此致

貴家長

錦田公立蒙養學校家長教師會主席

羅巧妹 謹啟



二零二二年五月四日

回條

錦田公立蒙養學校家長教師會通函 No: PTA03/2021

本人乃_____班_____學生家長，將 * 出席 / 不出席「培養好情緒・提升孩子學習動機」家長講座。

此致

錦田公立蒙養學校家長教師會主席

家長姓名：_____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2022年____月____日

*在適當的□內加✓

請於5月6日(星期五)或以前簽覆回條，並交班主任。



錦田公立蒙養學校
Kam Tin Mung Yeung Public School
 家長教師會
Parent Teacher Association

新界元朗錦田

Kam Tin, Yuen Long, N.T.

Tel:2476 2414

Fax:2474 4416

Parent Teacher Association Notice No: PTA03/2021

04.05.2022

Parent Seminar Regarding “Cultivate Good Emotions and Improve Children's Learning”

Dear Parents/Guardians,

In order to help children develop their interest in learning and create a good and stable learning environment at home, our school and Evangelical Lutheran Church (Long-legged Uncle's Mailbox Service) co-organized a parent seminar regarding “Cultivating Good Emotions and Improving Children's Learning Motivation”. Details are as follows:

Date : 19th May, 2022 (Thur)
 Time : 10:45am – 12:15pm
 Venue : School library
 Target : Parents of our school
 Quota : No quota
 Language : Cantonese
 Fee : Free of charge
 Remark : Participants must receive at least first dose of coronavirus vaccine.

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 6th May, 2022 (Friday). If you have any enquiries, please do not hesitate to contact our social worker Ms Mui Yin Ling at 2476 2414.

Yours sincerely,

Ms Luo Qiaomei
 (The Chairperson)



----- Reply Slip -----

Parent Teacher Association Notice No: PTA03/2021

Dear chairperson,

I am the parent of the student (Class: P. _____ Name: _____).

I will * participate / not participate in the parent seminar.

*Please ✓ in the appropriate box.

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2022 (Y) _____ (M) _____ (D)

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 6th May, 2022 (Friday).